
Beskæftigelsesudvalget

Til: Beskæftigelsesministeren

Dato: 2. februar 2021

I et kommende samråd ønsker udvalget en drøftelse af følgende spørgsmål:

BEU alm. del

Samrådsspørgsmål I
Det fremgår tydeligt på baggrund af FH-Storkøbenhavns henvendelse og foretræde 30.
september 2020 for Beskæftigelsesudvalget, og beskæftigelsesministerens efterfølgende
svar på udvalgets spørgsmål, at ansatte og hele arbejdsmiljøorganisationen ikke i alle
tilfælde orienteres om Arbejdstilsynets påbud m.m. og om arbejdsgiverens opfølgning.
Desuden fremgår det af Beskæftigelsesministerens svar, at kun ca. 55 pct. af private
mellemstore virksomheder mellem 10 og 34 ansatte ikke har oprettet en arbejdsmiljøor-
ganisation. På den baggrund bedes ministeren besvare følgende samrådsspørgsmål:
1) Hvad vil ministeren gøre for, at flere virksomheder etablerer arbejdsmiljøorganisation?
2) Hvad vil ministeren gøre for, at alle relevante parter i arbejdsmiljøarbejdet bliver invol-
veret i dialogen med Arbejdstilsynet?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Christian Juhl (EL).

På udvalgets vegne
Bjarne Laustsen
formand

1/1

Beskæftigelsesudvalget 2020-21
BEU Alm.del -  Samrådsspørgsmål I

Offentligt


